
REUNIÓ AFA

DIA: 22 de juny de 2022 (20:00 presencial)

Assistents: Montse Solsona, Montse Senserrich, Gemma Moncunill, Susanna Canto, Cristina Cuadros, Núria Roca,

Xavi Teixidó, Núria Falcones, Anna Bayà, Alejandra Jiménez i Joana Ribera.

1. - SOPAR FINAL DE CURS:

Hi va haver algú que va tenir comportaments inadequats durant el sopar i que a més a més van entrar alcohol. Es parla

què cal fer en aquesta situació. S’ha d’enviar una comunicació per agrair com va anar el sopar i per altra part també fer

saber que estem disgustats amb el comportament i faltes de respecte d’algunes persones.

La Núria F ho redacta per passar a voluntaris.

2. - MENJADOR:

Ahir es va fer una reunió amb la comissió i faltaven alguns punts que s’havien decidit que no hi eren. Tenim 7iTrias.

L’empresa manté el personal. El preu puja de 6,19€ a 6,54€ els fixes. Els esporàdics seran a 7,19€. Si es ve un dia a la

setmana ja compta com a fixe.

L’empresa que funciona a altres escoles es veu que ha tingut queixes en altres llocs (AlimentArt).

Cal fer una comissió: pares, escola, Carolina i empresa.

Es faran reunions trimestrals amb empresa. La Carolina ha de passar els monitors, ràtios, etc. per tal de tenir un

registre i control.

Dins el Consell Escolar hi ha una persona representant de menjador (Montse Romeu).

No volem fer contracte de més d’un any perquè així es pot controlar de més d’aprop.

Es pregunta si l’empresa ens oferirà les dues hores i mitja durant tot el curs (incloent intensiva).

Els preus que proposava el Consell Comarcal són 6,33€ fixes i 6,96€ esporàdics.

Actualment els fixes són 6,19€ i els esporàdics 6,55€.

Es pot apretar una mica que ens ajustin el preu. Un a proposta és fer contracte de dos anys i que el preu es pugi al llarg

dels dos anys. Les beques no canvien de preu i representa que l’empresa els agafa amb el preu de la beca. La Núria F

parlarà amb ells. Cal pactar preu i signar contracte. Si no renegocia preu es fa contracte any a any.

L’empresa té una app per pagar i donar d’altes i baixes als alumnes.

S’ha d’anunciar a les famílies un cop estigui firmat el canvi. Cal actualitzar a la pàgina web l’apartat de menjador i

compartir-ho a famílies

PROPOSTES PER TIRAR ENDAVANT: Què necessitem per fer el seguiment? Com comunicar-se amb la Carolina i

comissió? Se li proposa a la Montse si pot venir i reunir-se amb comissió de menjador.

----------------

Tot aquest canvi comporta fer l’impost de societats. Quan es reben tants diners d’un compte públic (beques) és el que

fa estar alerta, encara que sigui un compte pont. Es perd un 25% del benefici.

S’aprova per junta que es pagarà l’impost de societats.

Es farà consulta a l’AFFAC per si algú ens pot assessorar. Hi ha un servei gratuit.

----------------

Podem agafar el programa d’Anima’ns i tothom ho pot pagar directament a l’aplicació (aquest programa val 80€ al

mes). No està clar si TPV pot oferir el mateix (inscripcions, llistes, formularis, enquestes,...).

Dijous vinent hi ha una reunió amb escola per presentar el TPV.

3. - EXTRAESCOLARS:

Tirem endavant la piscina amb Mont-aqua amb dos grups: dimarts (P4-2n) i dijous (3r i 6e) a la tarda de 16:45 a

17:30h: 15€+8,5€+2+1,75 = 27€
Franja ludoteca: 12.30 - 13:00

12:30 - 13:30

16:30 - 17:00



16:30 - 17:30

4. - ORGANITZACIÓ INTERNA:

Cal que tothom pensi quines tasques comporten les comissions per poder-li traspassar a la Maria: teatre, colònies,
caminada, dies de lliure elecció (amb temps), comunicació amb junta i famílies, el mail ha d’anar al dia, part
econòmica.
Hi ha d’haver una figura que estigui al cas dels nens a les 13h i a les 13.30h.
També les tardes que hi ha extraescolars i sobretot les dues tardes de piscina a l’escola.

5. - TEMES PEL PRÒXIM DIA:

- Proposta Albert Borràs
- Programa TPV
- Tasques teatre
- Coses a millorar pel curs vinent: comunicació extraescolars, comissió de 6è, sopar final de curs (paella, tiquets,

equip de so,...)

Acaba la reunió a les 23:30h.


